
 

 

MESTO  MYJAVA 

 
 
 
 

Zápisnica č. 2/2017 
 

zo zasadnutia komisie pre financie, rozpočet, majetok a hospodársku stratégiu 
Mesta Myjava konanej dňa 02. 05. 2017 

 
 
 
 
 

Účasť členov na zasadnutí:  prítomní – 4 
 neprítomní - 5 
 ospravedlnení - 3 

 
Prítomní členovia:  Ing. Jaroslav Krč - Šebera predseda komisie 
 Ing. Marián Orávik podpredseda komisie 
 Marián Štvrtecký 
 JUDr. Vladimír Polák  
  
 
Ospravedlnení členovia: Ing. Jaroslava Saková 
 Ing. Milan Majtán 
 Pavol Balvirčák 
 
Tajomníčka komisie: Zdenka Ježíková   
 
Hostia: 
 Ing. Vladimír Výdurek      hlavný kontrolór 
 Ing. Stanislav Tomič zástupca primátora 
 Ing. Jarmila Sluková prednostka 
 Ing. Dušan Svítek vedúci oddelenia majetku 
 
 
Program:  
 

1. Úvod 
2. Otázky a pripomienky občanov 
3. Majetkové prevody 
4. Záverečný účet Mesta Myjava za rok 2016, Hodnotiaca správa programového rozpočtu za rok 

2016 a Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu. 
5. Finančné plnenie rozpočtu k 31.12.2016 
6. 1.zmena rozpočtu Mesta Myjava v roku 2017 
7. Informácia o predložení žiadostí o nenávratný finančný príspevok 
8. Rôzne 
9. Záver 

 
 

 



 
Úvodom zasadnutia komisie pre financie, rozpočet, majetok a hospodársku stratégiu Mesta Myjava sa 
prihlásil o slovo člen komisie p. Marián Štvrtecký. Vyslovil požiadavku aby sme pre zvýšenie 
transparentnosti a informovanosti občanov zverejňovali na webovej stránke Mesta Myjava všetky 
zápisnice zo zasadnutí jednotlivých komisií zastupiteľstva. Ďalej p. Štvrtecký informoval komisiu, že zo 
zdravotných dôvodov a pracovného vyťaženia sa vzdáva členstva v komisii pre financie, rozpočet, 
majetok a hospodársku stratégiu Mesta Myjava. Po tejto informácii sa všetkým zúčastneným 
poďakoval za vyslovenú dôveru a spoluprácu a zasadnutie komisie opustil. 
 
K bodu č. 1 
 
Komisiu pre financie, rozpočet, majetok a hospodársku stratégiu mesta otvoril Ing. Jaroslav Krč-
Šebera a po uplynutí čakacej doby skonštatoval, že komisia nie je uznášania schopná. Po 
odsúhlasení prizvaných hostí informoval ostatných členov komisie, že hostia sú pripravení 
odprezentovať pripravené materiály prítomným členom komisie. 
 
K bodu č. 2 
 
Neboli vznesené žiadne otázky a pripomienky občanov pre finančnú komisiu. 
 
K bodu č. 3 
 
Ing. Svitek informoval komisiu o jednotlivých predkladaných návrhoch majetkových prevodov. 
 
K bodu č. 4, 5 a 6 
           
Vedúca ekonomického odboru a majetku mesta p. Ježíková zodpovedala na otázky prítomným 
členom komisie týkajúcich sa týchto bodov programu.  
 
K bodu č. 7 
 
Ing. Sluková informovala členov komisie o predložených žiadostiach o nenávratný finančný príspevok- 
„Zlepšenie kľúčových kompetencií žiakov Základnej školy Štúrova a Viestova v Myjave“ a 
„Vybudovanie ochrannej nádrže Padelky“. 
 
K bodu č. 8 
 
Ing. Sluková prezentovala členom komisie „Analýzu nákladov – komunálne odpady“.  
Pani Ježíková informovala komisiu o zadlženosti mesta k 31.12.2016. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ing. Jaroslav Krč-Šebera  v. r. 
       predseda komisie 

 
 
 
 
 
Zapísala: Zdenka Ježíková, tajomníčka komisie 
 


